

Heritage & Archaeology Diwan #7 Call for papers

You are warmly invited by the HTU, the CBRL and the IFPO to submit by June 15, 2023 an abstract (up to 150 words) for the seventh

“Heritage and Archaeology Diwan” Architecture and Urban Heritage

which aims to raise awareness of research in archeology and heritage in Jordan, organized jointly with ACOR and GPIA

The Heritage & Archaeology Diwan #7 is going to take place at the
AL-Hussein Technical University
On Saturday, July 22, 2023

يسرّ جامعة الحسين التقنية، والمعهد الفرنسي للشرق الأدنى ومجلس الأبحاث البريطانية في بلاد الشام دعوتكم لإرسال "ورقة ملخص" قبل تاريخ 2023/6/15 (على أن لا تتجاوز 150 كلمة) وذلك للمشاركة في فعالية المنتدى السابع

"ديوان التراث والآثار"

الإرث المعماري والحضري

الذي يهدف الى زيادة الوعي بالبحث في علوم الآثار والتراث في الأردن وينظم بالتعاون مع المركز الأمريكي للأبحاث والمعهد الألماني البروتستانتي للآثار

سيُعقد "ديوان التراث والآثار" السابع في
جامعة الحسين التقنية
وذلك يوم السبت الموافق 2023/07/22



About the Diwan,

Since March 2018, many institutions in Jordan such as the CBRL, GJU, GPA and IFPO initiated an event - "Salon" or "Diwan" or "table ronde" - to increase awareness of research on heritage and archaeology in Jordan. It aims to include students to discuss latest developments and themes in archaeology and heritage practice in association with invited specialists. Suggested topics could be cultural heritage, archaeological studies, conservation, documentation, sites and museums management, architectural and urban heritage etc.

عن ديوان

منذ آذار 2018، بدأت العديد من المؤسسات في الأردن مثل مجلس الأبحاث البريطانية في بلاد الشام، والجامعة الألمانية الأردنية، المعهد الألماني البروتستانتي للآثار، والمعهد الفرنسي للشرق الأدنى بالتعاون والمبادرة بأنشطة "ملتقى" أو "ديوان" أو "طاولة مستديرة" وذلك بهدف زيادة الوعي بالأبحاث المتعلقة بالتراث والآثار في الأردن. تتمثل الفكرة، بالتعاون مع المتخصصين المدعوين، من أجل إشراك الطلاب لمناقشة آخر التطورات والمواضيع في علوم الآثار والتراث. وتشمل الموضوعات المقترحة: التراث الثقافي، الدراسات الأثرية، الحفظ، التوثيق، إدارة المواقع والمتاحف، الإرث المعماري والحضري وما إلى ذلك.

For further information and to submit your abstract (by **June 15, 2023**), please write to the following emails:

m.kurdy@ifporient.org, smubaideen@cbrl.ac.uk, fbqain@cbrl.ac.uk, ala.gammoh@htu.edu.jo

للمزيد من المعلومات أو لإرسال الملخصات (قبل 2023/6/15)، يرجى التواصل على العناوين التالية:

The call is open for graduation projects, postgraduate theses and undergoing research. The paper topics must tackle one of the following themes:

الدعوة مفتوحة لمشاريع التخرج وأطروحات الدراسات العليا والبحث الجاري. يجب أن تتناول الأوراق أحد المواضيع التالية:

1. Cultural Heritage
2. Rehabilitation of Heritage Buildings
2. Archaeological Studies
3. Conservation and Documentation
4. Site Management and Museums Management
5. Architectural and Urban Heritage

1. التراث الثقافي
2. إعادة تأهيل المباني التاريخية
3. الدراسات الأثرية
4. الحفظ والتوثيق
5. إدارة المواقع (الأثرية و/أو التراثية) وإدارة المتاحف
6. الإرث المعماري والحضري

Submitted abstracts will be reviewed by the Diwan's organizers. The presentation should not exceed 10 minutes.

سيتم مراجعة الملخصات المقدمة من قبل منظمي "ديوان". يجب ألا يتجاوز العرض التقديمي مدة 10 دقائق.